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Wolfs, Madeleine (M)

Van: MSmolenaers

Verzonden: zondag 25 november 2018 13:17

Aan: Wolfs, Madeleine (M)

Onderwerp: Rondvraag ruimte en economie: poort van limburg

Beste Madeleine, 

 

Begrijp ik goed dat ik tussendoor ook vragen kan stellen? Of moet ik wachten tot de rondvraag bij de volgende 

commissievergadering? 

 

In ieder geval mijn vraag voor de commissie ruimte en economie: 

 

Afgelopen informatiebijeenkomst kwam het onderwerp van de Poort van Limburg al aan de orde. Nu staat het LSD-

feest (voorheen galafeest van het LVO) weer op de planning, echter wachten ze nu op zekerheid of dit feest voor de 

5de keer (in weert) door kan gaan. En aangezien dit soort feesten logistiek veel aandacht vragen, kunnen de 

voorbereidingen beter op tijd beginnen.  

 

Kunnen de voorbereidingen van dit feest al starten? En kan daarmee bevestigd worden of dit feest daar nogmaals 

georganiseerd kan worden?  

 

Zijn er alternatieve locaties voor zulke grote feesten in Weert (denk aan 1000 mensen)? 

 

Tot zo ver, 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Martijn Smolenaers 

 

 

 

 

 

 


